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SAMHÄLLE • S4

Klart: Det blir en tält-
hall för innebandyn
NYHETER • S4

Tredje socialchefen 
på tre år slutar

TRADITION • S2

En salut 
för Nobel

SPORT • S21

Andreas om 
säsongen

Lunnedet skall 
topprenoveras
POLITIK. Under hösten har kommunen gjort 
en genomgång av Lunnedet för att identifiera 
vad som krävs innan en ny entreprenör tar över, 
och en treårsplan har nu lagts fram.

– De mer akuta åtgärderna görs 2022 men vi 
kommer även att fortsätta under 2023 och 
2024, säger Ronnie Erhard.
S3

 YMikael Smedberg, vd på Örebro flygplats, ser ljust på framtiden. Och det har han all anledning att göra. Ryanair kommer snart att öppna en linje till London, fraktflyget blir allt 
starkare och kanske kommer det att lyfta elflygplan därifrån om några år. HELG • S12 FOTO: KAJSA JUSLIN

FLYG. Optimistiska planer för Örebro flygplats

ORDET ÄR FRITT • S6

”Hyresgästföreningen  
passade på att förhandla 

din hyra också. ”Susanne Sjöstedt

För bara tolv kronor 
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Skriv till ”Ordet är fritt”. Mejla gärna till 
ordetarfritt@kt-kuriren.se.  
Eller skriv till Ordet är fritt, Anders Ersgatan 3, 
691 33 Karlskoga. Glöm inte att ange namn, 
adress och telefonnummer om du vill ha din 
insändare publicerad. Karlskoga Tidning-
Kuriren förbehåller sig rätten att korta i och 
redigera insänt material. 

Ordet är fritt

Chefredaktör och  
ansvarig utgivare 
Catarina Lindström  
0586-72 13 30  
catarina.lindstrom@ 
kt-kuriren.se
Nyhetschef: Björn Mildh
Vd: Sture Bergman

Försäljningschef:  
Erik Wahlström
Adress: 
Anders Ersgatan 3
691 33 Karlskoga
Bg 715-8652 (annonser)
Bg 106-2082 (övrigt)
Bg 109-0372 (prenumeration)
Telefon:
Växel 0586-72 13 00
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Redaktionen 0586-72 13 10
Företagsannons 0586-72 13 05
Kundservice 0586-72 13 07
kl 07.00-15.00 vardagar
(kan begränsas p.g.a. rådande läge)

Redaktionen, Degerfors:
0586-72 13 00
E-post: degerfors@kt-kuriren.se
Medborgarg. 8, 693 30, Degerfors

TRAFIK. Jag läser i tid-
ningen att politikerna nu 
kommit fram till en lösning 
till parkeringsfrågan i centr-
um. Och lösningen är: eget 
ansvar. Det brukar väl ofta 
fungera sådär - de flesta är 
ju ändå sig själv närmast, 
eller hur?

Vore det inte bättre att 
styra upp det lite med 
några enkla regler? Varför 

inte ha 2 eller 3 timmars 
fri parkering med P-skiva? 
Inga krångliga appar, man 
skulle kunna hämta ut P-
skivan i centrumbutikerna, 
kanske finansiera denna 
med reklam.

På dessa timmar hinner 
man gott och väl utföra 
ärenden och även äta eller 
fika om man så önskar.

Det finns minst 40 

kommuner i Sverige som 
tillämpar detta system, 
bl a Arvika och Sunne. Ni 
politiker kanske skulle göra 
ett studiebesök hos någon 
av dessa för att se hur det 
fungerar? Alternativt maila 
någon av dem och fråga?

Den enda parkeringen 
där det alltid brukar finnas 
gott om plats är takparke-
ringen. Men hur blir det om 

de högtflygande planerna 
på byggnation där förverk-
ligas? Då försvinner dessa 
platser, samtidigt som 
behovet av boendeparke-
ring ökar.

Till sist - ni ansvariga 
politiker får gärna ge er syn-
punkt på förslaget om 2-3 
timmars fri parkering med 
P-skiva!
Bilist 

TRAFIK. Fri parkering med p-skiva vore läsning

Styr parkeringen med enkla regler

Vad får skolan kosta?

N
är vi gymnasielä-
rare läste kritiken 
kring projektet 
Nätpolarna i tid-
ningen 28/10, så 

kunde vi inte annat än gläd-
jas åt vissa åsikter angående 
viljan att lägga pengar på 
skolan och belöna kom-
munanställda med kunskap 
och kompetens.

Kommundirektör Johan 
Harryssons uttalande om 
att ”Vi sätter löner efter 
kunskapsnivå och kompe-
tens” är glädjande då det 
snart kommer en lönerevi-
sion för oss lärare. Om en 
nyanställd inom projek-
tet Nätpolarna kan få en 
högre ingångslön än vad en 
erfaren lärare tjänar borde 
vi lärare kunna få kraftigt 
ökade löner. Vår senaste 
löneökning på 1% var det 
sämsta lönepåslaget i alla 
Sveriges kommuner. Om 
Karlskoga kommunen vill 
få duktiga lärare att stanna i 
yrket måste våra löner upp-
graderas rejält. Kommunen 
vill väl ligga i framkant vad 
gäller god utbildning?

Vi är många lärare som 
har lång erfarenhet, hög 
kompetens samt lång ut-
bildning. Vårt yrke handlar 
inte bara om att utbilda 

ungdomar i specifika äm-
nen. Vi ska även klara av att 
uppfostra dem och förvän-
tas diskutera ämnen som 
kärlek, relationer, droger, 
mobbning och näthat! Vi 
kan så otroligt många saker 
men det värderas väldigt 
lågt.

Ytterligare en glädjande 
nyhet från kommunens 
sida är viljan att satsa 
pengar på skolan. De för-
svarade ju den kritiserade 
prislappen på 9 miljoner för 
projektet med att så länge 

vi hjälper barnen att få ”en 
bättre och tryggare skol-
gång” så är pengarna väl 
spenderade. Ibland finns 
det tydligen gott om pengar 
och en bra skola måste få 
kosta. Istället minskas an-
slagen till gymnasieskolans 
olika program hela tiden. 
Det skall kostnadseffek-
tiveras år efter år trots att 
kostnaderna för material 
och läroböcker ökar. Detta 
är en ekvation som inte går 
ihop.

Viljan att satsa på skolan 

finns ibland, men pengarna 
går uppenbarligen inte till 
kärnverksamheten utan 
kortvariga projekt som får 
kosta otroliga summor. 
En kommun som satsar 
långsiktigt på skolans 
verksamhet och lärare 
kommer att få goda resultat 
i form av elever med goda 
kunskaper och i framtiden 
kompetenta anställda på 
arbetsmarknaden.

 Vad får skolan kosta?

Besvikna lärare

UTBILDNING. Varför går inte pengarna till verksamheten?

Lärare i Karlskoga undrar vad skolan egentligen får kosta.  FOTO: MAJA SUSLIN / SCANPIX

H
yr du lägenhet i Karlskoga eller Degerfors? Är 
du medlem i Hyresgästföreningen? För dyrt, 
tycker du? Du fattar inte riktigt poängen? Då 
förmodar jag att du inte är med i facket heller 
och att du helt enkelt inte köper att man är 

starkare i grupp än ensam.
Men det är okej, Hyresgästföreningen passade på att för-

handla din hyra också. För den tjänsten betalar du en liten 
avgift på hyran varje månad. Tolv kronor.

Pengarna går till föreningen även om du inte är medlem. 
Faktiskt även om du tycker de bara är skit. Hyresgästför-
eningens förhandlare är inte långsinta, de skyddar dig från 
orimliga hyreshöjningar ändå.

I våras attackerades den där lilla avgiften av högern. 
Tankesmedjan Timbro rasade i debattinlägg över att hyres-
gästerna inte kan välja bort avgiften och förhandla sin hyra 
själva.

Den falska omsorgen om hyresgästerna känns igen från 
attackerna på facket. Med påhitt om hur ”fackpampar” le-
ver gott på dina pengar och att du själv förmodligen skulle 
kunna förhandla fram bättre lön och bättre villkor direkt 
med chefen utan fackets inblandning.

Sen skrattar de i smyg åt alla som går på det. För det kan 
du inte. Inte heller förhandla till dig en lägre hyra själv. 
Titta bara på årets hyresförhandlingar.

– Det är aldrig roligt att höja, säger Urban E Linder, vd 
för Karlskogahem till tidningen när hyrorna för 2022 var 
färdigförhandlade häromdagen.

I Degerfors varnade Degerforsbyggens vd, Rickard 
Erhard, för att ”för små hyreshöjningar” framöver leder 
till att man ”till slut tvingas skära ner på nånting”, när de 
kommunala hyrorna för nästa år slogs fast häromveckan.

De båda allmännyttiga hyresbolagen gick in i årets 
förhandlingar med kravet att höja sina tillsammans över 
3000 hyresgäster med 3,04 procent (Degerfors) och 2,5 
procent (Karlskoga). Hyresgästföreningen fick ner dem 
långt under det. Båda förhandlingar landade i höjningar på 
1,5 procent. Jag vet, det är så mycket siffror och procent-
satser som flyter omkring som bara är svåra att greppa. 
Själv vill man ju mest veta hur hög hyra man själv får.

Men det betyder att Hyresgästföreningen sparar hyres-
gäster i Karlskoga och Degerfors hundratusentals kronor i 
hyreshöjningar nästa år.

För en hyresrätt med en hyra på 6000 kronor i månaden 
innebär det att den önskade hyreshöjningen från hyresvär-
darna var mellan 150 och 180 kronor i månaden – men att 
de fick nöja sig med 90. Det är mellan 700 och 1100 kronor 
mindre i hyra på ett år det.

När hyresavierna för 2022 snart trillar ner i brevlådan 
borde fler fundera över vilka siffror som stått på dem om 
Karlskogahem och Degerforsbyggen själva fått bestämma 
hyresnivåerna. Om det inte fanns någon motpart som 
tryckte tillbaka kraven i förhandlingar. Om det blivit 2,5-3 
procents höjning år efter år efter år.

Susanne Sjöstedt

För bara 
tolv kronor


